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Pitanje postavljeno Ministarstvu civilnih poslova BiH – Šta je Ministarstvo civilnih poslova 

BiH u okviru svojih nadležnosti do sada uradilo, od potpisivanja Konvencije prava osoba s 

invaliditetom u ovom mandatu u primjeni Konvencije, a  koliko je puta Konvencija prekršena 

i u kojim segmentima? 
 


